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PRORAČUN GRADA VELIKE GORICE  

ZA 2021. GODINU 
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Velika Gorica, 11.11.2020.  



Uvod 

Anketa je provedena od 29.10. do 8.11.2020. godine putem Google Obrazaca. Kao temelj za 

pripremu ankete korišteni su rezultati telefonske ankete provedene početkom godine na 

reprezentativnom uzorku, te dostavljeni prijedlozi za Proračun Grada Velike Gorice za 2021. 

U anketi su sudjelovale 763 osobe, koje su odgovarale na 4 postavljena pitanja. 

 

1. Molimo vas, za početak navedite naselje u kojem živite 

Od ukupno 763 sudionika ankete njih 732 je navelo naselje u kojem žive.  

Od toga 488 sudionika ankete je iz samog naselja Velika Gorica (gradske četvrti, urbani dio grada), 

dok ih je 237 iz okolnih naselja grada Velike Gorice (mjesni odbori, ruralni dio grada).  

Sedam sudionika ankete su iz naselja koja administrativno spadaju pod Grad Zagreb i okolne općine. 

Iz navedenih podataka vidljivo je kako je 66,67% sudionika ankete iz samog naselja Velika Gorica, dok 

je njih 32,37% iz okolnih naselja što je u nesrazmjeru sa stvarnom distribucijom stanovnika na 

području grada Velike Gorice prema popisu stanovništva iz 2011. godine (49,7% naselje Velika Gorica; 

50,3% okolna naselja). 

Odaziv na anketu iz okolnih naselja je bio sljedeći:  Gradići 26, Velika Mlaka 18, Vukovina 18, Buševec 

12, Donja Lomnica 11, Lukavec 11, Novo Čiče 10, Velika Buna 10, Jagodno 9, Kuče 9, Poljana Čička 9, 

Ribnica 9, Turopolje 7, Rakitovec 6, Gornje Podotočje 5, Lazina  Čička 5, Mičevec 5, Petrovina 

Turopoljska 5, Kozjača 4, Mraclin 4, Kobilić 3, Obrezina 3, Ogulinec 3, Okuje 3, Šiljakovina 3, Staro Čiče 

3, Velika Kosnica 3, Črnkovec 2, Donje Podotočje 2, Gudci 2, Lekneno 2, Strmec Bukevski 2, 

Vukomerić 2, Bapče 1, Bukevje 1, Bukovčak 1, Cerovski Vrh 1,  Drenje Šćitarjevsko 1, Dubranec 1, 

Gornja Lomnica 1, Mala Buna 1, Markuševec Turopoljski 1, Petina 1. 

 

  



2. Ocijenite važnost proračunskih izdvajanja za svako od navedenih područja ocjenom od 1 do 3 

(1 - najmanje važno, 3 - najveća važnost). 

U anketi navedena područja proračunskog financiranja svrstana su prema prosječnoj ocjeni. Sva 

područja koja imaju prosječnu ocjenu veću od 2, sudionici ankete smatraju područjima veće važnosti.   
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3. Ocijenite važnost svakog od navedenih projekata ocjenom od 1 do 3 (1 - najmanje važno, 3 – 

najveća važnost). Napomena: neki od navedenih projekata nisu u izravnoj nadležnosti Grada 

Velike Gorice, ali su svejedno zbog interesa javnosti obuhvaćeni anketom.  

U anketi navedeni projekti svrstani su prema prosječnoj ocjeni. Sve projekte koji imaju prosječnu 

ocjenu veću od 2, sudionici ankete smatraju projektima veće važnosti.   
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4. Navedite dodatne prijedloge i napomene vezane uz Proračun Grada Velike Gorice za 2021. 

godinu. 

Odgovor na pitanje ispunilo je nešto manje od polovine sudionika ankete (odgovor nije bio 

obavezan). Odgovore, odnosno prijedloge građana donosimo kronološkim redom kako su poslani. 

Potpore poduzetnicima zbog lockdowna, smanjiti cijene komunalnih usluga. 

Previše se ulaže u vatrogastvo i folklor, Turistička ima velik broj bezveznih manifestacija - bolje da ih je 
manje, ali da su kvalitetnije 

Sportska dvorana 

Preseljenje pročistača otpadnih voda, izrada velikih rotora na ulasku/izlasku u/iz Velike Gorice (kod AC 
Zubak i kod veterinarske stanice) i proširenje-produženje pristupa obilaznici prema Pokupskom, te 
industrijskoj zoni (Lidl, ERA, Staklo Gorica,...) s obje strane, izgradnja 'pomoćne' ceste/ulice od Novog 
Čiča do ZTCa (uz jezero Čiče), pretvaranje jezera Čiče u ŠRC, revitalizirati staro sajmište, postaviti 
uspornike gdje je potrebno i maknuti ih odande gdje su neučinkoviti,...  

Prijedlozi MO, transparentnost 

Nepotrebno započeta izgradnja benzinske pumpe na skretanju prema starom aerodromu. Ruglo jer 
radovi stoje već mjesec dana 

Najveću brigu  treba posvetiti djeci i mladima te brigu za zaštitu okoliša pod tim se podrazumijeva 
kanalizacija i odvoz i sortiranje smeća te briga o poljoprivrednicima pod tim mislim na ekološku 
proizvodnju hrane. 

Trebalo bi uzeti u obzir i sadnju drveća - rijetka su mjesta u Gradu gdje se ljudi mogu, recimo ljeti, 
prošetati, a da ima hlada. Pokraj moje zgrade (kompleks Teslina 35- 42, a vjerujem da takvih lokacija 
ima puno) nalazi se ogromna livada gdje se često ljudi šeću sa ljubimcima, a na cijeloj livadi su valjda 2 
stabla, što je ljeti poprilično nezgodno - zašto se tamo ne može zasaditi više stabala? 
Također, već godinama se obećaje biciklistička staza prema Sisku (Vukovina, Čiče, ostala sela), mislim 
da bi se uvelike smanjile prometne gužve (pogotovo tamo onaj semafor kod Veterinarske gdje petkom 
nekad zna biti kolona skoro do Vukovine), potiče se aktivan život i smanjuje onečišćenje okoliša.  

Sanacija prometnica na području Novog Čiča, Lazine Čičke i okolnih mjesta je NEOPHODNA. Ljudi 
doslovno riskiraju glavu vozeći se tuda, ali i hodajući/vozeći bicikle tim prometnicima koje (blago 
rečeno) nisu prilagođene ni za automobile. Uz to, tim prometnicama dnevno prođu nevjerojatne 
količine automobila i teretnih vozila a u sramotnom su stanju. Osim toga, na području određenih sela, 
konkretno Lazine Čičke (još konkretnije - kuće koje su na dijelu na kojem su samo kućni brojevi 12), 
imate zavidan broj djece. Ta ista djeca se igraju na cesti jer nemaju nikakav park u svojoj blizini. 
Nedostatak vrtića na ovom području neću ni spominjati jer ste ga svjesni. 

Programi za mlade 

Niste stavili opciju smanjiti prirez na 0. Proracun je ogroman. Treba drasticno smanjiti potrosnju i 
uvesti transparentno upravljanje kao npr Bjelovar. 

Hitno popravite nogostupe i ceste, sve se raspada. I neka to ne radi VG komunalac, apsolutno 
nekvalitetno rade! 

Osim domova za starije, koji su jedini dio ankete posvećene starijim osobama, potrebni su i zajednički 
prostori u kojima se umirovljenici mogu družiti međusobno, a i s djecom. Takav prostor ne postoji, a 
neki od njih imaju obitelj koja brine o njima ali koja je tijekom dana na poslu pa su usamljeni. Pritom 
čitamo da su u drugim zemljama povezali starije osobe sa studentima (zajedničko stanovanje i 
međusobna briga) i djecom školske dobi (druženje, briga i pomoć) i da su rezultatima takvih projekata 
svi zadovoljni. 

Vlastiti javni prijevoz 

Organizirani smještaj osoba sa invaliditetom,starijih od 21 god. Za te osobe prilagođeno smještaj u 
ustanovu i inkluzijske stanove. 



Popraviti ceste!!!!  

Nadzor kamerama na mjestima gdje se prijavljuju ilegalna odlagališta otpada. Restukturiranje 
financiranja komunalnih redara ovisno o učinkovitosti rješavanja prijava od strane građana. Donošenje 
strožeg zakona i kažnjavanja građana koji odlagaju otpad u divljini, ne održavaju oranice i polja 
(ambrozija) te ostale privatne parcele. 

Aglomeracija Mala Buna ne nalazi se na popisu projekata što je velik propust. 

Osigurati veću transparentnost i praćenje realizacije proračuna i troškova Grada.  

Obnova dotrajalih ulica. Sanacija cesta 

Projekt Uključivanja mladih u zajednicu (u GKM) poticanjem volonterstva te nagrađivanjem 
volonterstva raznim simulacijama 

Ulaganje u infrastrukturu (plin, voda, kanalizacija, prometnice), potpore mladima za ostanak u gradu i 
selima, radna mjesta, povezanost javim prijevozom 

Sjetiti se umirovljenika s par stotina kuna za blagdan 

Manje semafora, manje automobila u centru, više pješačkih zona.  

Mislim da je u prethodnom uglavnom sadržano ono važno, međutim mislim da je velika poduzetnička 
prilika izgradnja planiranog filmskog centra i  komunalije u planiranoj zoni bi trebale biti na vrhu liste 
prioriteta. 

Bolnica, sadrzaj za djecu, izletista, toplice 

Izmještanje Asfaltne Baze iz Donje Lomnice 

molim vas da novac koristite svrhovito i kvalitetno! svi volimo ovaj grad i želimo ostati u njemu  

Koliki je proračun za redovno održavanje livada i travnjaka? Jer cijele godine su u katastrofalnom 
stanju, sve tjednima stoji zaraslo (centar grada). 

Završetak Aglomeracije 

1. Izbalansirati režije  (najskuplji grad ) 
2. Povećati čistoću grada pogotovo u djelu stare tržnice (oprostite na izrazu ali golublja govna vise na 
sve strane, samo čekamo novi "wuhan" ili da netko nastrada na potrganim pokretnim stepenicama) 
ako je privatno vlasništvo oduzeti zbog propusta u neodržavanju koje uzrokuje realnu opasnost za 
zdravlje građana 
3. Dom zdravalja - obnoviti osuvremeniti ubrzati protočnost usluge - ako je to u domeni grada. 

Maknite prometne "stručnjake" koji su do sada krojili prometno uređenje grada!!! 

Vanjski bazen, obnova prometnica po ruralnim mjestima Velike Gorice i dobava gradske vode Svim 
naseljima Velike Gorice 

Prometna povezanost Grada sa njegovim lokalnim zajednicama, obnove škola i povećanje kapaciteta, 
te obnova i povećanje kapaciteta doma zdravlja. Hvala. 

1. Ulaganje u rekreativne sadržaje u gradu - izgradnja ili adaptacija neiskorištenog prostora u gradu za 
udruge i klubove koji služe za rekreaciju građana, te kako bi se povećala ponuda sadržaja u gradu. 
Jedini trenutni prostor za rekreaciju građanstva je gradski bazen. Gradska dvorana je nepovezana s 
gradom i rezervirana za jako mali broj sportova, a cjenovno nepristupačna za najam manjim 
klubovima, a atletska staza na stadionu je rezervirana primarno za nogometni i atletski klub. 
2. Daljnji razvoj mreže punionica za električne aute, po mogućnosti u kombinaciji s razvojem solarnih 
elektrana. 
3. Poticaji građanima za prelazak na ekološki prihvatljivija vozila (struja, vodik) - npr. 
smanjenje/ukidanje naknade za parking, designirana parkirna mjesta, nastavak besplatnog punjenja na 
gradskim punionicama... 



4. Prilagodba svih pješačkih prijelaza za invalide, djecu i roditelje s kolicima - spuštanje rubnjaka na 
pješačkim prijelazima 

Prilagoditi sve pješačke prijelaze invalidima i majkama s djecom u kolicima (velik je broj takvih prijelaza 
van centra grada) 
Planirati rekreativne staze za trčanje, šetnju ili bicikliranje u zelenim zonama (parkovi, prigradske 
zone). Trenutne staze uz obilaznice nisu privlačne zbog buke, ispušnih plinova i nedostatka hlada ljeti 
Poticati gradski i javni prijevoz vozilima na obnovljive izvore energije (poticanje osnivanja gradskog i 
međugradskog prijevoznika s električnim autobusima, besplatan ili jeftiniji parking vlasnicima EV, 
označena mjesta za EV 
Organizacija natječaja za postavljanje solarnih panela na stambene zgrade, garaže i druge 
neiskoristene površine 

Izgradnja novog mosta preko rijeke Odre u Poljani Čičkoj (uništen prije 10 godina u poplavi, te do 
danas nije obnovljen, a od velike je prometne važnosti za mještane i ostale korisnike) 

Bilo bi zgodno kad bi po gradu postavili više kanti za smeće i kante za smeće za kućne ljubimce. 

Otvaranje dnevne bolnice i novog, veceg labosa u DZ VG, s prosirenim obujmom pretraga. Obavezno 
uvođenje kružne autobusne linije za područje Grada, uređenje nogostupa kroz rubna naselja, 
prvenstveno Kurilovec i Kromosovo naselje.  

Rušenje svih nedovršenih i derutnih zgrada i preuređenje tog prostora u parkove, eventualno parking 
mjesta 

Zašto nema POS -ovi stanova za mlade. Neka vas bude sramota  građevinsko zemljište prodaje te 
umjesto na njemu da se grade stanovi za mlade i socijalno ugrožene građane grada Velike Gorice . 

Izmještanje Strabagove asfaltne baze iz Donje Lomnice na za takvu djelatnost primjerenu lokaciju! 

Alsfatiranje ulica u Velikoj mlaki i napraviti nogostupe u glavnim ulicama 

Uređenje Tomaševićeve ulice prema Vrtiću Žirek i uređenje tržnice i centra gdje su Spar i Ktc.  

Povećanje i poboljšanje infrastrukture OŠ Eugena Kumičića obzirom na kapacitet učenika koji prima 
svake godine i sukladno sa brojem učenika u produženom boravku koji je kao takav pod nadležnosti 
grada. 
Učenici borave cijeli dan u školi, krov prokišnjava. Hvala!  

Preuredjenje stare zgrade aerodroma u nesto novo..... 

Brža obnova zgrada  

Pješačka i biciklistička staza Staro Čiče - Velika Gorica. Samo cca 3 km od Starog Čiča do Velike Gorice, 
a ne može se pješice ili biciklom, pa ljudi hodaju uz brzu cestu bez staze, jer nemaju izbora, sto je 
iznimno, iznimno opasno. 

Ulaganje u nova radna mjesta, poslovne zone, izgradnja vrtića, priljev stanovništva, veća potrošnja u 
gradu znači i više novca u gradskoj kasi.  

Obnova ulica,  a ne samo zakrpavanje. Neke ulice izgledaju gore nego najgore ulice u Bugarskoj. Ulice 
pune rupa i zakrpa. Ulice bi trebalo obnoviti i nogostup napraviti, a ne gradske vrtove. 

Uključiti Lazinu Čičku u projekt Aglomeracije, poboljšati gradski i prigradski prijevoz, urediti jezero Čiče, 
srediti lokalne ceste, nova gradska tržnica!!!!! 

Otpustiti barem 50% gradske uprave i zaposlenih u administraciji gradskih poduzeca. Za voditi ovaj 
Grad i sve projekte u njemu je dovoljno 60tak strucnih i sposobnih ljudi.  

Prostor za nevladine druge i poštenje i pravilnije financiranje, po programima i radu, a ne po političkoj i 
osobnoj procjeni 

Ukidanje parafiskalnih nameta poduzetnicima i obrtnicima, ukidanje spomeničke rente i smanjenje 
prireza. 

Predlažem da se u proračun uvrsti uređenje i asfaltiranje Ulice Mirenići u Rakarju. 



Dosta projekata se može financirati i sredstvima iz EU fondova. Ukoliko se taj dio odradi kako treba, 
automatski će ostati sredstava za projekte koji nisu primarno najvažniji (ali su jednako bitni za razvoj 
grada i zajednice) ali će se moći odraditi pa neće ostati u kategoriji manje bitnih projekata (jer njih 
budimo realni i nema).  
No ukoliko do sada još nemate dobro pripremljene/razrađene projekte, uzalud i ova anketa. Stvari će 
se i dalje razvlačiti iz godine u godinu kao i oproštajna građevina u Kušancu koja se radi, odnosno ulazi 
u proračun, već zadnjih barem 7 godina.... 

Prosirenje doma zdravlja; osnivanje bolnice bar u vidu dnevne bolnice; rodilište; osiguranje ostatku 
Plesa žutih i plavih kanti za odvojeno skupljanje otpada; obnova sportskih i dječjih igrališta. 

Uređenje ulica po kvartovima, rupa do rupe, sa svakom kišom trebamo dodatnu opremu -čamce.  

Izgradnja skole za podrucje Podbreznice,Plesa,Cibljanice,Kokotovog naselja jer su je skola E.Kumicic 
prekapacitirana 

U naselju Dubranec potreban je nogostup ili usporivac prometa. Kroz naselje prolazi glavna cesta i 
vozaci se voze iznad dopustene brzine. Osim toga, djeca, majke s kolicima, invalidi i ostali pjesaci 
nemaju prostor za kretanje cestom te je samo pitanje dana kada ce se dogoditi nesreca. 

Predlažem da se uvede status majke odgajateljica za obitelji s petero i više djece 

Sportsko igraliste u Podbreznici  

Uvesti vodovod i plin,te obnoviti ceste u selima oko grada Velika Gorica 

Bilo bi pozeljno da se ne cekaju papiri za uporabnu dozvolu za kucu preko 3 godine, a sve cisto da cisce 
nemoze biti. Placena legalizacija dva puta za isti prostor jer se manji dio dogradivao i opet na cjelu 
povrsinu kuce se sve moralo platiti, kao da se kuca koja je vec legalitirana pomakla s mjesta! Znaci ko 
zeli biti posten i posteno i sve po propisima graditi, ubije ga birokracija i godinama ceka papire. Tocno 
definirat rokove i da se zna. Otvaranje novih radnih mjesta u gradu za mlade jer dok svako svog ubaci u 
gradska mjesta, drugi visokoobrazovani za to niti ne dobiju priliku. 

Uređenje prometnice kroz Novo Čiče i Jagodno, trenutno stanje je, malo je reći, katastrofalno. 

Potpore udrugama građana 

Topla preporuka da se ogradi milenijski park na trgu kralja Tomislava, onaj dio gdje se djeca 
svakodnevno igraju. Unaprijed se zahvaljujem. Srdačan pozdrav! 

Park-šuma! Nemamo se za prošetati nikakvom prirodom po Gorici. Roditelji s malom djecom i 
rekreativci se šeću uz bučne prometnice.  

Izgradnja 2 bar mala parka za pse. Biciklističke staze i staze za pješake. Postavljanje koševa za smeće na 
pravilnijim mjestima. Poticaj u gradnji doma za mlade obitelji. 

stvaranje pozicija za gospodarski rast putem otvaranja grada za gospodarske investicije 

Pod hitno trebamo bolnicu!!!!!!!! 

Isključite gradsku toplanu i uvedite plinsko etazno grijanje.  

Prometni znakovi 

Donacija za dovršetak  izgradnje crkve u Velikoj Mlaki . 
Bolja opremljenost radionica u Srednjoj strukovnoj školi, Velika  Gorica  

Izmještanje Asfaltne Baze iz Lomnice na prikladnije mjesto gdje nema stanovnika !  

Više kulturno javnih događaja 

Radite sve i svašta, bitno da se asfaltira cesta Gradići, a ulica Bratstvo I, te Eugena Kvaternika samo 
krpate rupe. Asfalt je u rasulu totalnom. Dodite kada kisa pada u ulicu Eugena Kvaternika, ne mozete iz 
auta izaci koliko vode ima. Sramota za Grad Veliku Goricu. Poduzmite nešto te asfaltirajte te dvije ulice 
a ne da ih u 50 g koliko tamo zivimo samo krpate. 



Uredjenje prometne infrastrukture 

Produžetak ulice Mirka Grabera. 

Napraviti podzemnu garažu (pogledajte primjer Kapucinske garaže u Varaždinu, dokaz da to ne mora 
biti tamno, klaustrofobično mjesto koje bi ljudi izbjegavali) s više etaža ispod tržnog centra, kako se 
nebi stvarali gužve u samom centru grada, te ulicu kod DM-a i Fero-terma pretvoriti u šetnicu. 
Vrijeme je da dobijemo pravi autobusni kolodvor s čekaonicama i peronima. 
Velikoj Gorici fali zgrada koja će joj dati novu dimenziju.  

Javna rasvjeta na prilaz ulazu u zgradu na adresi D.Domjanića 1, 2 i 3 NE postoji. 
Isto tako uopće nije asfaltirana ulica D.Domjanića br 6. Tu prolazi puno automobila, ulaz u strojarnicu 
plinskog centralnog grijanja HEP toplinarstva i vozi se po RUPČAGAMA. Zgrada D.Domjanića 3 je 
izgrađena 1975. godine i vapi za obnovom, stalno se obećava, a obnavljaju se puno "mlađe"zgrade 
bliže centru. To je ono po narodnoj izreci "IZVAN GLADAC-IZNUTRA JADAC"  

Samo vas jedno molim novi asfalt u ulici Bratstvo I te Eugen Kvaternik. Ovo je prestrasno mi 
starosjedioci vec 60 g gledamo kako samo krpate asfalt. Kisa kad padne kaos. Sve puno vode. Pa 
sramota, glavno da su Gradici asfaltirani i uredeni a centar Gorice u rasulu. Zalosno na sto se sve 
bacaju novci, ne ulaze se gdje bi stvarno trebalo. A mi smo kao 6 grad po velicini. Uzas 

Smanjiti broj nesposobnih u općini i ostalim uredima... 

Povlacenje vise sredstava iz EU fondova,ako postoji mogucnost za to, te ulaganje u vise zdravstvenih 
ustanova i i brige za stariju populaciju.Naime ,u Gorici ne postoji mjesto za druzenje ljudi 50+,grad 
Zagreb ima besplatne sportske treninge za stariju populaciju,besplatne tecajeve slikanja,fotografije i 
slicnih aktivnosti.Velika Gorica po tom  pitanju ne cini nista za tu populaciju.Pri tom bi trebalo 
razmisliti i o gradskom domu za starij.Promet kroz sam centar je prevelik i trebalo bi ga usporiti ili 
napraviti setnicu ,a ostali promet preusmjeriti na obilaznicu 

Nikole Tesle 29, preko puta je livada, može se napraviti neki veći parkić ili nešto za djecu. Svakako 
ulaganje u vrtiće, za jaslice 600 kn je stvarno puno za nekoga tko radi na minimalcu.  

Napravite skate park, gdje bi djeca mogla (učiti) rolati i voziti skateboard na sigurnom mjestu.  

Premještaj ZET-ove garaže iz centra grada, ležeći policajci po gradu(Zvonimirova ulica), briga o 
zapuštenim objektima- (zgrada iza zatvorenog kafića Music hall-Zvonimirova ulica), kazna za vlasnike 
koi ne uređuju svoje nekretnine . 

Ulaganje u proizvodnju, mlade obitelji i otvaranje novih radnih mjesta.  

Optički internet, besplatni wi-fi u gradu 

Biciklistička staza od Velike Gorice do Buševca 

Prijedlog je da se napravi igralište nogometno košarkaško rukometno u kvartu podbrežnica jer se djeca 
igraju na cesti nažalost nakon tolikih godina,ako se podbrežnica smatra kvartom V.gorice a da ne 
kažem šta se tiče uređenja ceste u kvartu podbrežnica di je uloženo samo zadarska ulica jer se želi 
probit cesta(zato je napravljena)a ostale ulice nisu dobile kvadrat asfalta novog za razliku od nekih 
sela.Hvala 

Ukinuti financiranje svih udruga i  klubova . 

Poticanje poljoprivrede smjena vlasti i smanjenje zaposlenih u gradskoj upravi placamo ih a nista ne 
rade obilazenje i kaznjavanje zlouporabe poticaja u poljoprivredi i kaznjavanje neodrzavanih 
poljoprivrednih zemljišta davanje u zakup poljoprivrednih zemljišta i povećanje policijskih patrola zbog 
krada i provala.  

Rijesiti pitanje autobusnog kolodvora,omoguciti ljudima da se sigurno osjecaju kada cekaju bus nekada 
i po sat dva..rijesiti pitanje rasvjete u dijelovima okolice (Vukovinska 
polja,Farma,Busevec,Ogulinec..sve je u mraku..progustiti prijevoz(zet) okolnih "sela"..rijesiti 
signalizaciju na dijelu drz.ceste Ogulinec(sepska 



Izgradnja oborinske u ulicama Grada koje je nemaju 

Parkiralište u ulici Nikole Tesle od broja 21 do 31A 

Obnova prometnica i pratećih infrastruktura u naseljima u centru VG. 

Uređenje prometnica i nogostupa po gradskim četvrtima, konkretno naselje Pleso. Sramota je za 
ovakav grad da jedna gradska četvrt nema normalne ulice i nogostup da ljudi mogu normalno i sigurno 
pješačiti.  

1. Uvođenje statusa majka odgajateljica. 
2. Biciklističke staze koje povezuju okolna sela sa Velikom Goricom.  
3. Bolja infrastruktura telekomunikacija za okolna sela, uvođenje optike.  

Smanjiti drzavne sluzbenike.  

Izmještanje Asfaltne Baze iz Lomnice na prikladnije mjesto gdje nema stanovnika !  

Okrenute se djeci i mogućnosti rada, a ne trenutno manje bitnim stvarima kao razne udruge. Prioriteti 
su vam skroz krivo posloženi. 

Poboljšanje okolnih autobusnih linija 

Napravite nogostupe, uvedite normalan internet u Kurilovec. Plačamo komunalno naknadu kao da 
smo u centru Gorice, a pola stvari nemamo, još ima neasfaltiranih ulica. Zabranite pijančevanja i 
drogiranja na NK Udarnik. Neka se bave sportom, a ne opijanjem i prodajom alkohola. 

Povecanje broja parkirnih mjesta unutar postojecih parkirnih povrsina manjim gradjevinskim 
zahvatima 

Bolja prometna povezanost u samom gradu 

Konačna odvodnja u Turopolju..gušimo se godinama u smradu otpadnih voda košnja i održavanje 
odvodnih kanala. 

Urediti nogostupe po gradskoj jezgri, u katastrofalnom su stanju ! 

Računi za grijanje jedan su od najvecih razloga iseljenja iz grada kao i činjenica da je VG izgubila.dusu, 
nekada su moji prijatelji dolazili na koncerte i dogadjanja iz cijele.RH, a sada se druzimo u nekim 
drugim.gradovima.  

Da se iz Podložnice maknu životinje jer se od smrada i muha ne može disati. Pogotovo u ljetnim 
mjesecima...navodno ce se graditi ducan u ulici, a ulica smrdi po govnima, sretno ljudima u šopingu 

Uvođenje plina za naselje Kobilić 

Više kulturoloških događanja i radova umjetnika po gradu (snješkovići kod muzeja su bili super), 
Gradski prijevoz po cijeloj općini češći kako bi se grad više širio i olakšao život izvan samog grada, 
Obnova muzeja s puno izložaka, Manji porez i poticanje klubova s normalnom glazbom. Linije 290 i 268 
trebaju voziti po rasporedu ako je raspored oglašen na web stranicama. Kružni tok kod caffe-bar 
Leggiero uzrokuje velike gužve pa bi ga trebalo prilagoditi količini prometa. Pohvaljujem uređenje 
zelenih površina po gradu. 

Sportsko-rekreacijski park i šetnica za građane i u Gorici ima dosta velikih propali građevina kao 
Velkom, Zvonimirova ulica i sl. koja su leglo boleština, a nalaze se blizu ljudi i treba ih ukloniti.  

Javno objavite sve transakcije grada kao što je to napravio Bjelovar, osobe koje primaju socijalnu 
pomoć a radno su sposobne neka rade za javno dobro (uređenje i održavanje parkova, čišćenje ulica, 
sadnja bilja i drveća...). 

Dobro jutro, prijedlog daje sedmero člana obitelj da se usvoji prijedlog Status Majke odgajateljice. 
Grad Velika Gorica je prijatelj djece! Hvala!  

Stvarno smatram da bi Grad trebao ulozit napora u obnovu ceste i izradu nogostupa na relaciji od nove 
osnovne škole u Novom Čiču do Ribnice, na toj relaciji postavljeni su ležeći policajci ali nakon svake 
kiše dio ceste bude odlomljen. Stoga umjesto stalnog krpanja dijelove dionice smatram da bi stavljanje 
novog asfalta na toj relaciji dugoročno riješilo problem.  



Medicinske ustanove, trgovacki centar 

Pohvale za ovu inicijativu i nemam dodatnih prijedloga. 

Nocna linija za Zagreb.  
I napraviti pravo kosarkasko igraliste pored toplane na parkiralistu. Pritom ne mislim na onaj potrgani 
koš vec na onaj veliki kos koji su gradjani Cibljanice sami napravili. 

Participativni račun je predobra ideja, svaka čast na inicijativi. Predlažem još i javne natječaje za 
korištenje gradskih prostora za organizacije mladih;  
organizacija mreže teretnih bicikala za građane kao u Beču 
https://www.ekovjesnik.hr/clanak/3409/novi-teretni-bicikli-za-cijeli-bec; 
organizacija programa za umirovljenike (na primjer tečajevi stranih jezika, kazališne predstave, 
besplatni pokazi za zet za povišenje kvalitete života umirovljenika); 
izgradnja zelenih fasada za snižavanje temperatura u gradu 
https://www.danubeogradu.rs/2020/07/bec-zelene-fasade-u-borbi-protiv-letnje-vrucine/; 
zeleni/solarni krovovi za parkirališta za snižavanje temperatura u gradu 

Asfaltiranje gradske cetvrti Miljenko Granic 

Obavezno izgraditi ili nadograditi autobusni kolodvor 

Vise iskoristiti EU fondove 
Pucka kuhinja za beskucnike i socijalno ugrozene 
Pokrenuti zonu ŠRC preko vanjskih investitora i EU fondova .Kako bi Velika Gorica ponudila posao za 
iducih 100g Gorickim poduzetnicima a to su( gradevinci,mjernici,stolari,stalkari,pekari,restorani itd... 
Izgradnjom Velnes centra ,bazena,popratnih sadrzaja,pomocnih igralista itd...Gorica ima buducnost 
svima omoguciti zaposljavanje.Svi mozemo zivjeti ,a blizina Aerodroma zeljeznice,cestovnog prometa 
ide damo u prliog. 

Više događaja zabavnog karaktera ( koncerti, standup komedija, predstave). Nedostaje nam tog 
sadržaja u gradu. Jednom je ispred 100-ke bio standup i tog se još uvijek sjećam i bilo mi je fora.  

Premještanje zone utovara  sekundarnih sirovina na vlak izvan naseljenog područja. 

Ceste okolnih sela i sigurnost i obnova djecjih parkova, autobusni kolodvor, aktivacija i obnova tržnog 
centra da ima neku funkciju a ne prazne prostore, djecje sportske aktivnosti  

Ulična rasvjeta u Podvornici te postavljanje uspornika kod ulice 1. Podvornicki odvojak zbog otezanog 
izlaza i nepreglednosti izlaska iz te ulice na glavnu prometnicu. Te nepropisnu i prebrzu voznju u tom 
nepreglednom dijelu u blizi novog perkiralista kamiona i  distributivnog centra g. Kolarca. 

Malo više se pobrinuti i fokusirati na okolna i manja sela, ne samo isključivo na grad Veliku Goricu.  
Direktno - pobrinuti se za uličnu i cestovnu rasvjetu na Podvornici (od stanice kod skretanja za Veliku 
Bunu pa sve do 2. Podvorničkog odvojka), za koji zovemo i zivkamo 12 godina i ljudi samo krivnju 
prebacuju sa jednih na drugih i kažu "budemo" !!  
Također se pobrinuti za bolju sigurnost na cesti, postaviti uspornike i ogledalo na izlazu iz ulice 1. 
Podvodnčki odvojak, zbog nepreglednosti. 

Zgrade koje imaju kancerogenu fasadu da se prijeritetno uvrste u energetsku obnovu što prije dosta je 
ljudima obečanja a žene oboljevaju od karcinoma,kao u slučaju zgrade na Trg kralja Tomislava 32 VG. 
Obečava nam se već tri godine energetska obnova a od tog ništa. 
Treba ponovno procjeniti energetski razred zgrade pod hitno. 

Potrebito ulaganje u sela a ne sami grad i užu okolicu, pojedina sela nemaju odgovarajuču rasvjetu, 
pješačku i biciklističku stazu, odvodnje oborinskih voda kao niti kanalizaciju. Također potrebno 
ulaganje u obnove kuća odnosno poticaj za energetsku obnovu.  

Za sigurnost građana mještana u Velikoj Buni ulica T.P.O hitno je potrebno izgraditi pješačku stazu kroz 
naseljeni dio cca 1000 m, tom ulicom prolaze javni prijevoz (ZET, Aututurist) nalazi se osnovna 
Područna škola Juraj Habdelić nalazi se vojarna te tom ulicom prolaze vojna vozila, kamioni i opasno se 
kretati školarcima, pješacima...Potrebno je izgraditi dječji vrtić, ambulantu jer na tom području živi i 



mještani Velike Bune, Male Bune, Ključić Brda, Šiljakovina Kozjača. Molim Vas da to stavite u prioritete  
u Proračun. 

Bolji uvjeti u školama, npr školski ormarići i bolja oprema 

Pavičićeva, Bratstvo, Bratstvo I, Kvaternikova...kriminal od asfalta, a prva zona, kad padne kiša 
probajte pješice proći ulicom iz Bratstva ili Sabolove prema Stridonu...barem nešto uvrstiti od toga u 
plan rekonstrukcije cesta, ali da se realizira, a ne odgađa...LP 

Popravak cesta i dodatni uspornici/ležeći policajci  

Povisiti plaće odgojiteljima!  

Transparentnost svih troskova Grada po uzoru na Svetu Nedjelju, odluke temeljene na ocuvanju 
okolisa i zdravlja gradana (zatvaranje asfaltne baze), povecanje biciklistickih staza za Veliku Goricu i 
uzu okolicu, smanjenjenje (ili ukidanje) prireza, besplatni udzbenici za ucenike (prenosenje na 
generacije preko skolske knjiznice, ne kupnja novih!)...  

Rješavanje i plaćanje po pravno imovinskim pitanjima na adekvatan i fer način, a ne razdvajanjem 
građana na 2 skupine, one kojima će se platiti (podobnima) i one kojima se neće platiti (ostalima).  

asfaltiranje, popravak dotrajalih pješačkih staza i ulica u gradskim četvrtima grada.  

Predlažem: 
- Značajnija ulaganja u obnovu i možebitnu dogradnju OŠ Eugena Kumičića. Kao centaralna, i najveća 
škola u Gradu to zaslužuje. 
- Izgradnju novog parkirališta kod sportske dvorane, jer postojeće ne zadovoljava potrebe ni korisnika, 
a kamoli posjetitelja. 
- Planiranje u 2021. g. i izgradnju u idućih 5 g. novog zatvorenog bazenskog kompleksa olimpijske 
veličine, jer otvoreni bazeni su za toplice a ne za grad, a postojeći mali bazen se može koristiti za 
potrebe osnovnih i srednjih škola. 
- Razvijanje gradske biciklističke infrastrukture, odvojene od cestovnog prometa. 

Digitalizacija gradske uprave kao prioritet broj jedan, po uzoru na Svetu Nedjelju. Privlačenje investicija 
u industrijskim zonama kao što su dovođenje Atlantic grupe su najbitniji za rast grada i standarda 
građana. Također, transparentnost u radu GSG-a. Konkretno, plačam mjesečno dvije odvojene 
uplatnice a ne znam za niti jednu niti drugu čemu služe i koja je to točno uloga firme GSG. 99% 
građana smatra GSG za mjesto gdje se lijepo uhljebiti, a to je stvarno sramota i poražavajuće pogotovo 
za ljude koji tamo doista i odrađuju posao.  
Generalno grad je posljednjih 10ak godina lijepo rastao i napredovao,  tako da ovim putem i pohvale 
zbog toga :)  

Uređenje upojnih kanala uz prometnice i izgradnja nogostupa. 

Riješiti status majka odgajateljica jer je grad Velika gorica prijatelj djece! 

Brojna područja u naseljima nemaju adekvatne prometnice te bi bilo vrlo dobro da se računa na 
popravak i izradu novih. 

Velika Gorica je velik grad i vapi za jednom općom bolnicom  

Plače u javnom sektoru po europskom standardu  

izgradnja nove ceste kroz naselje Novo Čiče, Jagodno, Ribnica! 

Uređenje pješačke zone u Zagrebačkoj ulici; nastavak od križanja s Kolarevom ulicu do križanja s 
Kolodvorskom ulicom. 

Uvedite digitalno praćenje problema u komunalnoj infrastrukturi 

Besplatan vrtic za svu djecu!  



U Velikoj Gorici nedostaje veliki park kakav Zagreb ima u Bundeku, Maksimiru, Dotršćini. Generalno 
više zelenila treba, trenutno prevladava beton.  

Uređenje grada, uvesti nesto vise di bi se mladi mogli druziti 

Kompletno izbaciti HEP iz grada, uloziti u infrastrukturu solarne elektrane i omoguciti građanima ovog 
divnog grada da budu samoodrzivi, da im struja (kao i voda, te grijanje) postane financijski puno 
dostupnija i priuštiva.  
 
Urediti Jezero, uz kojeg se moze i omoguciti čak i turistička sezona (primjer Balaton), jezerski oblik 
Venice Beach plaže sa puno malih kućica, atrakcija i pokoji klub koji bi gradu dobro dosao za mlade i 
kreativne. 
 
Industrijska zona za manje poduzetnike, za ne tako velike tvrtke i poticaji za kreativce i inovatore svake 
dobi.  
 
Sportski klubovi za djecu i odrasle, ako bog da da zaživi ideja o sportsko-rekreativnom centru, te izbor 
raznih aktivnosti.  
 
Najbitnije od svega, ono sto gradu zaista treba, a to je bolnica ili prosirenje Doma zdravlja da se i 
djelatnicima Hitne pomoći i bolesnima skrati gnjavaže putovanja u Zagreb.  

Uvesti autobusnu liniju kroz Ulicu Andrije Kačića Miošića - željeznički kolodvor 

Kanalizacija za podrucje okolice Velike Godice-Novo Cice, Jagodno, Ribnica....  

Omogućiti neprofitabilnom sportskim klubovima treniranje u srednjoškolskim i osnovnoškolskim 
sportskim dvoranama 

Izgradnja ili renoviranje starog drvenog mosta u cickoj poljani . 

Uređenje ceste ispred crkve blaženog Alojzija Stepinca i ulicu Jurja Dobrile od Avenije pape Ivana Pavla 
II do Zagrebačke  

Potrebno je uvesti vodovod i odvodnju,  kanalizaciju i popraviti cestu počevši od Novog Čiće, Jagodnog, 
čičke pokajanje i sl. Cesta se nije obnavljala 30-ak godina i u katastrofalnom je stanju , da ne kažem da 
nije u voznom. Imamo 10-ak novih lezecih policajaca, ali smatram da nam nisu ni bili potrebni kada su 
na cesti rupe veličine tih istih lezecih pa ni ne možeš voziti brže od 50-60 na h. Svakodnevno 
uništavamo svoje automobile na tom potezu jer Jagodno nije u planu Velikoj Gorici zadnjih 30 godina. 

Gradnja vanjskog bazena, trznicu ukloniti iz skolske ulice, rijesiti odrzivo i kvalitetno rijesenje javnog 
prijevoza prema Zagrebu, transparentnije prikazivanje gradskih rashoda i ucinkovitije upravljanje 
resursima. 

Više ulaganja u projekte za opću dobrobit građanstva (bolnica, škola, fakultet, jezero Čiče, tržnica, 
autobus) a manje na lopovluk (raznorazni nekontrolirani poticaji, izgradnja spomenika, održavanje 
magle na cesti, proslave DVD-a, odojci, janjetine, napijanja i raznorazni najniži oblici korupcije...a da ne 
govorim o uhljebljivanju glasačkih listića i članova obitelji te ljubavnica...ili raznorazne stanove po VG i 
okolici...SMANJITE KORUPCIJU U SVOME GRADU !! KAKO VAS NIJE SRAM !!! 

Ne trpajte sebi u dep nego i napravite sto obecajete vec godinama mozda i desetljecima. 

Izgradnja gradske tržnice  koja ce biti ponos ovako lijepog Grada i povećanje sredstava za održavanje 
cesta i nogostupa koji vape za uređenjem 

Poštovani, svakako smatram da je projekt jezera Cice kao oblik prirodnog bogatstva našeg grada od 
iznimne važnosti za daljnji razvoj. Usto, još bih istaknuo izgradnju vanjskih bazena kao vrlo koristan 
projekt pogotovo za grad poput našeg s velikim brojem djece i učeničke populacije.  

Smatram da je od navedenih projekata najvažnije ulagati u one koji bi privukli nove  investicije te 
povećali privlačnost grada mladim obiteljima kao sto su rekreativni centri u obliku uređenja jezera Cice 
te vanjskih bazena.  



Ponovljena izrada UPU-a prije provedbe natječaja za jezero Čiče radi ostvarivanja kvalitetnijih rješenja 

Malo više ulaganja u osnovne potrebe za okolna sela,nebi bilo na odmet 

Gradići-Donja Lomnica: pješačko biciklistička staza, 
Uvesti naplatu parkiranja u naselju Hrvatski Velikani 

Naglasak staviti na izgradnju medicinskog centra, te sto vise ulagati u obnovljive izvore energije. I 
vratite nam staru gradsku trznicu. 

Vece potpore roditeljima djece s invaliditetom zbog čega najčešće jedan od roditelja ne može više biti 
u radnom odnosu na puno radno vrijeme što utječe na kućni budžet, smanjenu mogućnost korištenja 
vaninstituacionalnih oblika terapija koje se plaćaju, opći položaj obitelji s takvim članom obitelji koja je 
odmah po rođenju takvog djeteta osuđena na neravnopravan položaj u društvu. Lokalna vlast ne bi 
smjela dopustiti da se takve obitelji bore za egzistenciju čim ih "zadesi" takva sudbina. I sam sam u 
takvoj situaciji gdje smo supruga i i ja oboje s VSS-om i dvoje djece od kojeg je mlade s invaliditetom  i 
kvaliteta života nam je po svim mjerivim parametrima opala značajno otkad supruga ne radi, tj. na 
njezi djeteta je, dakle posljednje tri godine. 
Potpore bi u tim situacija, gdje se obitelji nisu same svojim neodgovornim ponašanjem dovele u 
situaciju da ovise o potporama iz proračuna trebale biti veće kako bi cijeloj obitelji omogućile bolje i 
lakše funkcioniranje, a ne da zbog manjka financija pati i roditelji i sva djeca, i ona zdrava i ona "zbog 
kojih" je obitelj u takvoj položaju. 
Vjerujem da korisnika takvih vrsta potpore iz gradskog proračuna nema previše i da bi se tu mogao 
napraviti dodatan poticaj gradske vlasti.  

Ograda i uređenje dvorista i igrališta  OŠ Nikole Hribara 

Pos stanove napraviti i riješiti probleme mnogih podstanara.  

#manjiporezi 

trošiti koliko se ima i raditi po zakonu 

Više javnog sadržaja pri tome mislim dopustit još kojem da otvori neki klub, a ne da smo spali na 
Stotku.  

Status majke odgajateljice od 3.djeteta nadalje. Hvala 

U Gorici fali mjesto sportskih aktivnosti kao penjanje, rolanje..i ostalo radi cega mladi odlaze u Zagreb 

Status majke odgajateljice nakon rođenja trećeg djeteta. 

Sela su isto dio Grada Velike Gorice pa smatram da bi trebalo poboljsat javni prijevoz, internet,.... 
parkici za djecu na selu su jednako potrebni kao i za djecu u gradu  

Pošto sam iz Ribnice. Navijam da se pokrene projekt "Brodec". Tj. Ciscenje jezera u centru Ribnice. 

Predlažem da se asvaltira ulica Mirenici u kvartu Rakarje, žalosno je kako izgleda. 

Izgradnja ostatka Brkićeve ulice u Velikoj Buni. 

Potrebno je omogućiti bespovratne poticaje za mlade poduzetnike, i to do 3 godine poslovanja jer ste 
nas prošle godine preskočili i poduzetnici su ostali zakinuti. Jedino poduzetništvo može ovaj grad 
pokrenuti, prema tome investirajte u nas! 

Provesti plinovod i kanalizaciju u Kuče, biciklistička staza od Kuča do V. Gorice, češće autobusne linije 
od Kuča do V. Gorice. U Zagorju kuće u osami na bregima imaju proveden plin dok mi tu živimo ko u 
19. st. SRAMOTA  

Molim da razmotrite popravak infrastrukture u Rakarju - nema nogostupa, cesta je puna rupa i uska, a 
prolaze busevi ili neki prebrzo voze. Auti su parkirani na cesti gdje prolaze široka vojna vozila, neka 
dvorišta su van svojih čestica, cesta je napravljena ofrlje i mimo pravila ili pomaknuta na jednu stranu 
više nego drugu. Nema mogućnosti uvođenja brzog interneta niti imamo internet veći od 10Mbita - a u 



današnje doba pandemije to nam je bitno zbog rada od kuće. 
Također molim da razmotrite doradu biciklističke staze do Zagreba preko Domovinskog mosta (dio koji 
se spušta kod Petina, prije čvora Kosnica). 

Uredenje parkova i dijecijih igralista 

Izgradnja pješačke staze u mjestu Petina 

Sredstva za Centar za djecu, mladež i obitelj, ulaganje u osnovnoškolsko obrazovanje djece i 
infrastrukturu, sredstva za sigurnost u prometu, sredstva za Policiju i Hitnu službu, sredstva za 
pedijatre i ginekologe i ostale potrebne medicinske struke 

Uređenje školskog igrališta i dvorišta u OŠ Nikole Hribara 

iskoristiti željeznicu za povezanost VG/ZG, uvesti više vlakova, napraviti kružnu liniju koja vozi do 
želj.kolodvora u redovitim razmacima = rasterećenje autobusnog prometa prema ZG! 

Obavezna izgradnja vodoopskrbne mreze i sanacija prometnica 

Trebalo bi oformiti antikvarijat 

Učinti ovaj grad malo više gradom a malo manje urbaniziranim selom. 

U Kromosovom naselju je potrebna kompletna rekonstrukcija prometne infrastrukture jer su ceste 
doslovno zakrpa na zakrpi. 

Pokažite da ste kao GRAD uistinu i PRIJATELJ DJECE te uvedite status MAJKA-ODGAJATELJICA od trećeg 
djeteta pa nadalje! 

Djecji parkovi (rasvjeta za zimske mjesece), subvencioniranje izvannastavnih aktivnosti za djecu, centar 
za mlade (vanjski prostor).. 

Imam prijedlog vezan uz vlasnike pasa. Naime, u Gorici ima mnogo vlasnika pasa što je apsolutno 
hvalevrijedno. Ono manje hvalevrijedno što sam primjetila jest to da neki vlasnici ne počiste za svojim 
ljubimcem. Iskreno to me jako smeta jer sam i sama vlasnica dviju kujica i smatram da je stvar 
minimalnog općeg bontona počistiti za svojm psom koji je izvršio nuždu na nekom prolazu, stazi, 
ispred ulaza u stambenu zgradu i slično. Jednostavan način da se tome doskoči (što je vani već jako 
dugo praksa), jest da se pišu novčane kazne neodgovornim vlasnicima. Npr, od strane kumunalnih 
redara koji bi se kretali na frekventnim mjestima gdje šeću i vlasnici pasa. Možda u početku da se 
napiše opomena, ali već idući put da vlasnik dobije novčanu kaznu (po istom principu kao za neplaćeni 
parking).  
Takav način rješavanja problema brzo bi dao željene rezultate, grad bi postao čišći i bez psećih izmeta, 
pojedini vlasnici odgovorniji, a i gradski proračun bi se ponešto napunio (iako to ne bi trebala biti 
primarna svrha ove mjere). Ono što bi tome trebalo prethoditi jest postavljanje kanti za smeće na 
mjestima gdje ih nema, kao npr. u ulici Andrije Kačića Miošić  kojom često šeću ljudi (sa i bez pasa) a 
doslovno nema ni jedne kante za smeće! 

Prijedlozi ...pa provezite se jedan dan s 330 i 268, te prošećite gradom...razrovano, stari sfalt, nema 
nogostupa po "centru", prljavo, nema doma za umirovljenike, tržnica užas ....od kad sam u VG a to je 
25 g pretvoren je u grad slučaj ...užas nikad lošiji izlgled ...prevoz... 

Adaptacija oronulog sportskog igralista u ulici Bratstvo 

Poboljšati infrastrukturu u naselju Rakarje i Pleso.  

Obnova prometnica unutar grada,više javne rasvjete između velikih stambenih zgrada (npr.Park 
između zgrada M.Hrvatske i Magdalenićeve koji je zona sumraka),više zabavnog sadržaja za djecu te 
općenito više sadržaja i javih događaja koji uključuju naše opg-ovce,uređenje jezera Čiče. 

Napokon obnoviti prometnu infrastrukturu u naselju Bratstvo jer se nije ništa planirano ulagalo otkad 
se naselje i oformilo prije 50tak godina!! Također, sustav odvodnje oborinskih voda je u naselju 
Bratstvo manjkav. Bilo bi poželjno da se napokon uredi i modernizira dječji park u naselju Bratstvo. 



Nije baš vezano za niti jednu anketu ali trebalo bi se ozbiljno razmotriti o izmještanju ZETove garaže iz 
strogog centra grada. Buka i zagađenje su nepodnošljivi za stanare okolnih zgrada. Radi se o ruglu 
grada koje narušava kvalitetu života.  

Stanovnici okolnih naselja pune proračun Grada isto kao i stanovnici Velike Gorice, a najviše novaca iz 
proračuna ide u sami Grad ili samo neka odabrana naselja, dok ostali dobe samo mrvice ili ništa. Cijeli 
proračun i sve ostalo trebalo bi biti javno dostupno, transparentno i ažurno objavljeno na službenim 
stranicama Grada.   

Smanjiti cijene vrtića. 

Potpore grada za obitelji sa 3 i više djece 

Posvetiti veću pozornost selima u okolici. Ceste su katastrofa,zimska služba rijetko prolazi,dječji 
parkovi se ne održavaju 

Poticaj zaposljavanju mladih, park za ljubimce, izgradnja javnih wc-a, digitalizacija autobusnih stajalista 

Izgradnja parkirališta u naselju Podbrežnica. 

Pješačka/biciklistička staza do groblja Kušanec 

Važno za razvoj, rekonstrukcija prilazne ceste do mjesta Turopolje uz rasvjetu koja je ujedno 
djelomično prilazna cesta za mjesto Rakitovec i Radnu zonu Rakitovec. 

Postavljanje koševa za smeće po gradu, ulaganje u otvaranje novih vrtića, smanjenje broja djece u 
vrtićkim i jasličkim skupinama, poštivanje državnog pedagoškog standarda.  

Brža i jednostavnija informiranost građana vezano uz sve projekte te veća kontrola i odgovornost pri 
provođenju i izvršenju radova na projektima. 

obnovljivi izvori energije, efikasniji sustav grijanja 

Voljela bih da se uzme u obzir veliki problem nedostatnih parkirnih mjesta na parkiralištu kod Crvenog 
Križa. Naime otkako su smanjena parkirna mjesta stanari često zbog nedostatka istih parkiraju na 
zelenoj površini što svakako nije rješenje.  
 
Pojedini prijavljuju policiji, koja na dojavu nepotrebno mora izaći na teren, iako to nikako nije u 
njihovoj nadležnosti. Prijedlog, proširiti postojeće parkiralište. Zaista se nadam da će Grad imati sluha 
za rješavanje problema za dobrobit stanara Cvjetnog naselja. 
  
Lijep pozdrav. 
Marina Štokan Bosanac 

Uređenje prometnica u okolnim naseljima 

Molim Vas da postavite ležeće policajce na od polovice Šenoine Ulice. Jer otkad je obnovljena ulica i 
stavljen novi asfalt, svakodnevno svjedočim o prebrzoj vožnji i ugrožavaju pješaka kako i samih 
stanovnika istog područja. 

Završiti započeto i postići stabilni ugovor sa ZET-om  vezan uz javni prijevoz. 

Velikoj Gorici fali rekreativmih centara na otvorenom kao sto je Jarun, Bundek. Mislim da je od kljucne 
vaznosti Čiče pretvoriti u turističku i rekreativnu destinaciju te poboljšati kulturni aspekt grada (dovesti 
kazališta, radionce, shopping centre).  

Smatram da je hitno potrebna potpuna rekonstrukcija prometnice u Ulici Bratstvo. Prometnica je 
izgradena 1960-ih godina i nakon toga je samo krpana. Pjesaci cesto puta moraju hodati po lokvama, 
automobili cesto naidu na veliko kamenje.. Mislim da je, nakon 60 godina, vrijeme da se obnovi 
prometnica kroz cijelo naselje.  

Uređenje dječjih igrališta i zelenih površina u gradu 

Transparentno i javno objavljen svaki trošak. Hoćemo znati na što se naš novac troši i za koga i što nam 
skidate s plaće. 



Obnov djecjih igralista, Sadržaji za mlade-skate park 

Uređenje Ulice bana Josipa Jelačića, sa nogostupom. Ista je za pješake opasna, te tijekom kišnog 
perioda pliva u vodi.  

Završetak biciklističkog prstena oko grada.. Asfaltiranje Jelačićeve, od Kolareve do Kolodvorske !! 

Gradnja i uređenje nogostupa u ulicama koje jedine to nemaju a nalaze se u samom centru Velike 
Gorice Tina Ujevića, Vjekoslava Majera, Mladena Kerstnera, Seljine brigade 

Nadzorni entiteti za divlja odlagališta otpada te procesuiranje odgovornih, zaštita podzemnih voda. 

Više kulturno, zabavnih aktivnosti za djecu (npr. Česte besplatne ili jeftine karte za lutkarske predstave 
i kino projekcije, zabavne i edukativne ), subvencija sportskih i muzičkih aktivnosti 
Besplatan vrtić i vanvrtičke aktivnosti za djecu sa invaliditetom radi uključenja u sve aspekte dječjih 
interesa i bolje inkluzije 

Sadnja drveća, posebno na mjestima gdje su posjećena zdrava stabla. Osiguran  parking ispred zgrada 
za stanare (postavljanje rampe). Postavljanje klupa i koševa za smeće po cijelom gradu. Autobusna 
linija VG-Črnomerec Zagreb.  

Izgradnja novog objekta Umjetničke škole Franje Lučića sa primjerenom dvoranom za održavanje 
koncerata 

Stanovnici Novog Čiča  i okolice su nepošteno zakinuti za kanalizaciju  

Pomognite penzionerima, beskucnicima, ovrsenima.  

Mislim da bi bilo pametnije dograditi olimpijski bazen kod postojećeg 25-metarskog gdje bi bilo 
moguce održavanje natjecanja kao i veci prostor za rekreaciju gradana, a ovaj mali ostaviti samo 
klubovima, te umjesto vanjskog bazena koji bi bio u upotrebi svega 2-3 mjeseca godišnje, urediti Čiče. 
Također izgradnja još barem jedne škole ili proširivanje postojećih kako bi djeca mogla biti u 
jednosmjenskoj nastavi u skoroj budućnosti.  

Sportski park u Velikoj Mlaki.Hvala! 

Ne rušite drveće i ne uništavajte zelene površine gdje nije prijeko potrebno!  

Izgradnja nove škole koja bi obuhvaćala djecu naselja Cibljanica, Pleso, Podbrežnica, Veliko Polje.  

Sve gore navedeno-da konačno postanemo Grad -kvalitetan ,a ne samo kvantitetan! 

Poboljšanje infrastrukture u naseljima Pleso i Rakarje 

Urediti i asfaltirati ulicu A.K.Miošića od Kurilovečke do Fabijančićeve ulice 

Novoizgrađene stambene zgrade nemaju skoro nikakvog zelenila, sve se betonira. Potrebna je izmjena 
prostornog plana i povećanje udjela zelene površine.  
Isto tako, na parceli koja je donedavno imala npr 2 žitelja i jednu kuću, sad se gradi objekt na 4-5 
katova i potencijalno 50 stanova. Opasnost od prenapučenosti. A i kvari se vizualni identitet grada. 
Kvalitetno i stručno pošumljavanje grada, a ne uništavanje (preostalog) zelenila, kao primjerice 
uništavanje drvoreda radi povećanje parkirališta u ulici Josipa Pucekovića. 

Mislim da je vrijeme da se asfaltira Jelačićeva ulica,stanje je kaotično kod nas,ulica nema 
kolnike,biciklističku stazu,a na mjestima niti rasvjetu... 
Sramota. 

Redovna deszinsekcija na nivou grada - centar vrvi žoharima, stanari se ne mogu sami boriti 

Bolja internet infrastruktura za okolina naselja.  

Sve vec navedeno. 

Više kružnih tokova  



Napravite državni dom za starije i nemoćne osobe. 

Pomoć malim poduzetnicima u većem iznosu. 

Sigurne ceste za djecu (na primjer "Schülerlotse/crossing guard" ispred škole, uspornici, semafori, i 
tako dalje) 

Odvojeno prikupljanje otpada 

Izgradnja nogostupa i biciklističke staze u Rakarskoj ulici; izgradnja ulica prema urbanističkom planu 
Velike Gorice; postavljanje ležećih policajaca u Rakarskoj ulici, pojačani nadzor kretanja vozila; 
izgradnja dodatnih parking mjesta kod gradske dvorane (auti se parkiraju na zelenoj površini, cesti i po 
nogostupu); bolnica u Velikoj Gorici; smanjenje prireza za grad Velika Gorica; izgradnja nogostupa i 
biciklističke staze od Velike Gorice do aerodroma 

Održavanje i uređenje igrališta za djecu i mlade 

Roditelj odgajatelj 

Više radna mjesta u gradu proizvodnja 

Provođenje optike kroz sva naselja npr Donja Lomnica . 
Pješačka staza koja spaja Gradiće i Lomnicu . 
Više uspornika ili ležećih policajaca na bržim cestama. 
Izmiještanje asfaltne baze ,zdrav život za sve . 

Ograničite broj prehrambenih trgovina 

krajnje je vrijeme da u proracun 6og po velicini grada u drzavi unesete projekte koje vas gradani traze 
godinama, odnosno obecanja koja su prosla kroz mnogo generacija, ali nikako da se ostvare, a ne za 
projekte koji iskacu sa strane i totalno su irelevantni za podizanje kvalitete i zivota u gradu i okolnim 
mjestima 

Zdravstvo,skrb o starijima ,pomoć mladim obiteljima i poduzetnicima su primarni  

Transparentnost 

Obnova trgovačkog centra kod POU VG 

Kanalizacija i biciklistička staza prema Vukovini 

Bespovratne potpore poduzetnicima (djelatnosti koje nisu dosad obuhvaćene kao npr 56.30) i 
mogućnost naknade/primanje plaće za majke odgojateljice za 3 i više djece 

Da se sto prije napravi pjesacka staza  koja povezuje Gradiće i Donju Lomnicu 

Obnova ulice i označavanje parking mjesta unutar ulice, te mogućnost godišnjeg zakupa parking 
mjesta unutar ulice 

Brži internet 

Investirati u obrazovanje u smislu kvalitete i opreme, osigurati sredstva za besplate obrazovne 
materijale za sve razine školstva i obrazovanja. 

više ulagati u infrastrukturu, obnovljive izvore energije, gospodarenje otpadom, obnova dotrajalih 
instalacija i održavanje  

MISLIM DA BI BILO KONACNO VRIJEME ZA ULAGANJE U NASELJE CEROVSKI VRH, IZGRADNJA 
VODOVODNE MREZE I SANACIJA NERAZVRSTANIH CESTA 

Obnova starog mosta na rijeci Odri u Čičkoj poljani. 

Izgradnja ograđenih malonogometnih igrališta po kvartovima 

Moj prijedlog je da se provjeri stručnost ljudi zaposlenih u gospodarenju gradskim projektima i 
financijama. Šta nam vrijedi išta ako imamo nesposobne ljude zaposlene.  



Apsolutno ukidanje naplate parkinga,smatram da građani Gorice koji žive i rade u Gorici kroz prirez i 
porez,mogu namaknuti ta sredstva. 
Slobodni parking potaknuo bi nesmetano  obavljanje dnevnih obveza i aktivnosti. 

Besplatni  vrtići i vanvrtićke aktivnosti za djecu s teškoćama/invaliditetom 

Predmet:  Prijedlog proračuna za naselje Vukomerić za 2021.g. 
 
Poštovani, javljam vam se u vapaju očaja i zaboravljenih nam dragih Vukomeričkih gorica, svega niti 
dvadesetak kilometara od Velike Gorice i Zagreba, a prema zatečenom stanju odsječeni daleko od 
civilizacije u 21 stoljeću, dana 06.11.2020.godine. 
Naš problem na prvom mjestu je vodovodna mreža koja ne postoji u naselju Vukomerić, molim vas u 
svoje ime i ime svih mještana, pomozite nam da PITKA VODA stigne do nas, veliki problem su KLIZIŠTA 
na glavnoj cesti u naselju Vukomerić koja se ne saniraju i tako stoje već nekoliko godina, samo da 
podsjetim promet je na toj prometnici vrlo gust jer je to prometnica koja vodi prema Karlovcu te se 
promet usmjerava zaobilazno kroz naselje Bukovčak, zatim DJEČJE IGRALIŠTE, tako jadno obraslo 
grmljem u travi koju pokose ponekad roditelji koji imaju djecu, da ih ne izgrizu zmije koje uredno žive u 
kanalu u toj velikoj travi uz igralište, zatim KROVIŠTE NA DRUŠTVENOM DOMU VUKOMERIĆ, 
prokišnjava, propada, taj naš dom nema WC niti grijanja, trebalo bi ga malo sanirati i urediti. 
Prometna povezanost je jako loša postoje tek tri redovne Zet autobusne linije, tako da svaki dan 
pješačimo dva puta dnevno dvadeset minuta do sljedeće autobusne linije koja ide prema Cerovskom 
Vrhu koja je češća, da bi putovali na radna mjesta i djeca u školu, jako bolno i tužno za sve nas, rješenje 
bi bilo kad bi se autobusne linije za Cerovski Vrh usmjerile da kruže kroz Vukomerić, to bi nam uveliko 
pomoglo. 
Za sve ovo navedeno potrebna bi bila mala financijska injekcija da se barem nešto vidi u srcu ove 
prekrasne nam prirode, stoga Vas molim ako ovaj moj mali glas dođe do nekoga, bila bih vam vrlo 
zahvalna da ipak probudi nadu da mi ipak postojimo u Vukomeriću. 
Stoga vas molim da nas uvrstite u proračun za dodjelu sredstava za 2021.g. 
 
 
Srdačan pozdrav, 
Đurđica Hermanović 

Najbitnije je obnoviti ulice i ceste napraviti nogostupe , a ne da je zakrpa na zakri već 40 godina , kad 
kiša pada djeca doslovno kroz vodu prolazu dok idu u školu i provlače se između auta ! 

Molim da se netko iz Grada proveze od Novog Čiča do Čičke Poljane županijskom cestom i prebroji sve 
te rupe na cesti od kojih se cesta i ne vidi. U zadnjih 30 godina ista nije sanirana na prihvatljiv način 
(sanira se svako malo na način da se lopatama zatrpaju rupe). Umjesto da se u Lukavec svake godine 
izdaju milioni za izradu neosnovanih elaborata za kapilarnu vlagu i kako čuvati kulturnu baštinu, molim 
da se ljudima na ovoj relaciji osigura siguran prolaz po cesti do svojih radnih mjesta kojima pune taj isti 
gradski proračun. Hvala. 

- više ulagati u sportske klubove u Velikoj Gorici (sve osim HNK Goricu) 
- uređivanje staze za trčanje (park šuma) sa ukupnom dužinom od najmanje 5 km jer veliki broj 
građana trči uz postojeću goričku obilaznicu i punim plućima udišu ispušne plinove automobila koji 
onuda voze 
- kao jedno od predizbornih obećanja je bilo izgradnja "goričkog Zrinjevca" uz obilaznicu. To bi bila ok 
lokacija pod uvjetom da se u park posade drveća koja brzo rastu (kako bi radila hlad i barijeru prema 
obilaznici), a ne poput onih koja su posađena uz južnu obilaznicu ili u Parku dr. Franje Tuđmana 

Smanjiti broj zaposlenih u Gradu! 

Uređenje poljskih puteva u Velikoj Mlaki, iako su nam i ceste koma stanje na polju je očajno 

Ljubazno molim ,već nekoliko godina dobivamo razne informacije da će konačno na red doći uređenje 
ulice Vjekoslava Majera,pa eto nikako da dođemo na red.Strpljivo čekamo.Ulica u strogom centru ,gdje 



automobili voze kao ludi,a nema sa strane ni pločnika da možemo normolno hodati kao pješaci.Bili bi 
dobro da se ponekad netko zaputi po noći ,a još pogotovo kada pada kiša da vidi kako je hodati po 
spomenutoj ulici.Uz cestu šljunak i lokve vode gdje kao pješak morate hodati po cesti,a u tom se 
trenutku dava auta zapute iz suprotnih smjerova.Grozno.Ljubazno molim da razmotrite. 
Unapeijed zahvalna. 

Biciklistička i pješačka staza od Vukovine do Velike Gorice. 

Kanalizacija,  plin i biciklistička staza u mjestu Kuče 

Završetak započetih radova ( aglomeracija) s kompletno razrađenim i provedenim planom ( ugraditi 
slivnike prije završetka asfalta, nogostup za glavne ulice Stančićeva, Bedekova, Stara cesta), izraditi 
plan i započeti gradnju biciklističke i pješačke staze Vukovina-VG, košnja i održavanje dječjih igrališta i 
parkova u Vukovini minimalno 2xmjesečno a ostalih javnih površina 1× mjesečno, veći broj malih 
cisterna za odvoz septičkih ( odvoz max 2 dan od poziva)ili angažiranje kooperanata da nismo prisiljeni 
zvati odvoz na "crno". Uključiti Vukovinu u plan prigodnog blagdanskog uređenja (Božić, Državni 
praznici), građevine kojesu izgrađene a zbog pravnih razloga ne služe svrsi, pokušati otkupiti od 
vlasnika i urediti ih za gradsku ustanovu ( Dom umirovljenika, vrtić).  

Poboljšanje vodoopskrbe i odvodnje, obnova i izgradnja prometnica i obnova voznog parka na 
autobusnim linijama do VG, uređenje nogostupa kroz naselje i biciklističke staze do VG. Uređenje 
poljskih puteva u naselju. Uređenje odvodnih kanala u naselju. 

Petrovina Turopoljska: izgradnja nogostupa, obnova prometnica, obnova vodovoda i obavezna 
odvodnja, plinofikacija, uređenje okoliša (šume kao šetnice). 

Potrebno je napokon izgraditi biciklističku stazu od Vukovine do Velike Gorice! 

Unapredenje zet linija za okolna sela, vise ulaganja u obrazovanje i starije 

Šetnica 

DOM UMIROVLJENIKA 

Sve je  navedeno osim rokova izvrsenja. Godinama slusamo o projektima a realizira se vrlo malo.  

U uređenje parkirališta ispred vrtića u Aveniji alojzija Stmpinca 

pješacka staza od kuča do vukovine i od čiča do velike gorice,dom zdravlja pretvorit u bolnicu 
tj.sagradit vecu bolnicu i premjestit dom zdravlja u nju....mislim da je to jedna od bitnijih stavki za vg.i 
najpotrebnija svim ljudima u vg.i u okolici vg. 

Ulaganje u infrastrukturu naselja Gradići, konkretno izrada spojne ceste između Zagrebačke i 
Željezničke ulice sa sjeverne strane 

Pošumljavanje slobodnih površina. Drvoredi uz prometnice. Šetnica i biciklistička staza do jezera Čiće, 
uređenje jezera sa vanjskim sportskim i društvenim aktivnostima. 

Treba napraviti biciklističku stazu Vukovina - Velika gorica 

Ulice i nogostupi su poslije kiše na vodi,loša obnova i ulica i nogostupa i biciklističkih staza(kojih je 
nedovoljno).Uništavaju se zelene površine između kolnika i nogostupa(nesavjesni vozači parkiraju i na 
obnovljenim zelenim površinama,a nitko ih ne kažnjava).Trebalo bi postaviti stupiće pa nebi mogli 
parkirati.Naš predsjednik vijeća gradske četvrti nema pojma kako izgledaju ulice i nogostupi u njegovoj 
četvrti.Hitno riješiti gradsku tržnicu ili barem natkriti ovu postojeću. 

Poštovani, napominjem vaznost sanacije, proširenje ceste, izgradnje nogostupa odnosno biciklističke 
staze u ulici A.K.Miosica na potezu od ulice Kurilovečke do S.Fabijancica Jape. Radi sigurnosti pješaka, 
školaraca pogotovo! Zahvaljujem! 
Mirjana 

Asfaltiranje dosad jos nikad asfaltirane naše ulice koja se pola nalazi u šiljakovini a pola u kozjači...ulica 
franje ogulinca selje a od pola ulica branetina...broji vise od 20 žitelja i godinama tražimo da se to 
uredi ali nitko ništa...2 puta godišnje se nasipava a čim padne manja kiša sve odnese a kiša ne pada 2 



put godišnje...i logična je matematika da jedno asfaltiranje košta znatno manje nego silno nasipavanje. 
Hvala 

Povećanje zet linija 

Rijesiti problem smrada (vjerojatno i zagadjenja zraka (jos bitnije!)) koji se sa podrucja jezera Cice 
(kolektor otpadnih voda + proizvodnja asfalta (ili cega li vec)) svakodnevno siri gradom (ponekad skoro 
i do samog sredista). 
Rijesiti problem tzv. trznog centra koji nagrdjuje sam ulaz u grad iz smjera Siska (katastrofalni prvi 
prizor grada) koji osim sto uzasno izgleda (izvana...a pogotvo iznutra) je prilicno beskoristan (velika 
kvadratura prostora s ocajnim iskoristenjem) 

Kupnja rendgena 

Kanalizacija za Novo Čiče i okolna sela. 
Nogostupi u naseljima izvan grada, a ne da se uređuje samo centar 
Posude za recikliranje za okolna naselja a ne samo za centar grada 

Najvaznije je trenutno napraviti sigurne ceste, popraviti stare. Bolnica je neophodna. Dodatnih 
parkirnih mjesta u gradu nebi falilo. Dvosmjerna glavna kruzna cesta spasilo bi nas od guzve kao i brze 
stizanje do hitne ili drugih neophodnih ustanova, s tim bi i kruzni tokovi i njihova izgradnja dobili 
smisao. Lp.  

Molim Vas da se izgradi biciklistička staza do groblja Kušanec, hvala i LP 

Nove zgrade škola (GVG, Ekonomska škola, Umjetnička škola...) i drugih kulturnih institucija (POU, 
knjižnica) te obnova dvorana kina i CZK. 

Više dječjih i bolje uređenih parkova i dječjih nogometnih i košarkaških igrališta, gradskih oaza s 
klupicama i hladom, Gorica je sva betonirana....  

Posvetite više pažnje i okolnim selima. 

Transparentnost proračuna i ulaganja.  

Adekvatna koncertna dvorana za učenike glazbene škole, veći broj sportskih parkova za vježbanje, 
postaviti po kvartovima stolove za stolni tenis,  

Smanjiti nepotrebna zapošljavanja u Gradu (otkazati ugovore o radu) i ograničiti troškove Grada za 
svoje nepotrebne ugode. Taj novac usmjeriti za umirovljenike i dostojan završetak života starih i 
nemočnih ljudi. 

Uredit igralište za dijecu u ulici Magdaleničeva 1!  
Kod policije!  
I stavit barem jednu rasvjetu da nam djeca budu sigurna! 

Ograda bukobran uz autoput Sisak Zagreb dio paralelno sa ulicom bana Jelačića- S. KOLAR- most te 
tamo gdje još treba.  Nije postavljena za zaštitu svih kuća i jako se čuje buka što smeta svakodnevnom 
životu ljudi koji stanuju uz taj autoput i mogu samo trpiti jer im je nametnuta takva situacija pa bi bilo 
dobro da se uključe autoceste da vide gdje još treba produžiti ogradu bukobran, propuste popraviti.  

Ulaganje u osnovne i srednju skolu, po potrebi dodatne ucionice, oprema, klupe itd. Bolja prehrana u 
školama. 

Potpora za djecu s poteškoćama u razvoju kao Zagreb 

Gradski dom za umirovljenike, sklonište za životinje, pučka kuhinja 

Više ulagati u skloništa za životinje 

Sve je obuhvaćeno u ovim pitanjima.  

Manje na upravu, više na same građane. Smanjiti cijene vrtića, javnog prijevoza, urediti Čiče, 
definitivno smanjiti račune za grijanje, koje je centralna boljka grada 



Ulaganje u škole Velike Gorice. 
Digitalizacija svake učionice, oprema namještajem, didaktičkim materijalom... 
Založno mi je da se slike ne spominju.. 

Ulaganje u skole i vrtice. Skole su izuzetno slabo opremljene (racunala, projektori, klupe). Energetska 
obnova skola, puno bi se ustedilo na grijanju, klime u razrede postavit umjesto u zbornice.  
 
Energetska obnova i digitalizacija svih gradskih prostora i usluga.  
 
Veca kontrola i transparentnost gradevinskih dozvola koje su se izdale i izdaju za gradnju zgrada na 
zagrebackoj. Vjerujem da doslovno nijedna nema ispunjene sve uvjete ali im i dalje izdane dozvole 
zbog korupcije.  
 
Ima toga puno vise ali ovo su samo neki od primjera.  

Škole, školska hrana, materijali za škole, stolovi, stolci i financijska pomoc grada uciteljima i 
uciteljicama 

Hitno dovršenje izgradnje kanalizacije u Lukavcu kao i asfaltiranje i izgradnja pješačkog nogostupa. 

Staza/poligoni za automoto sportove 

Otvaranje klubova svih kulturnih djelatnosti koji će uključiti djecu i mlade svih uzrasta u te kulturne 
inkubatore u kojima će se nastupima uživo oživjeti kulturno naš grad!  

Prilazne rampe za ljude slabije pokretljivosti u svim zgradama 

1. Sportsko igralište u Podbrežnici za djecu od 8 do 18 godina koja nemaju apsolutno nikakav sadržaj u 
ovm naselju. 2. Izgradnja biciklističkih staza do Male Bune, Vukovine i Novog Čiča. 

Ulica Bana Josipa Jelačića je u jako lose stanju, nema nogostupa, ponovno je dozvoljeno prolaz 
kamionima koji jure, auti prolaze jako brzo, Ulica je puna male djece, jako je opasno.  

U Podbrežnici: riješiti problem parkiranja, izgraditi dječjeg igralište, obnoviti pješačke staze. 

Obnova škola 

Proširenje prometnice i izgradnja nogostupa od Konzuma u Novom Čiču pokraj jezera Ježevo do caffe 
bar Petica u Starom Čiču (Vukovinska ulica - ulica Seljine brigade). Jako uska cesta za mimoilaženje dva 
osobna automobila a pogotovo teretnih vozila koja masovno prolaze cestom po kojoj su pješaci 
(uglavnom djeca i roditelji s kolicima koji se šetaju do jezera Ježevo) doslovno prisiljeni hodati jednom 
stranom ceste. Pravo je čudo i hvala Bogu da nema stradalih na toj dionici. 

VUKOVINA 
U sustavu izvedbe aglomeracije postoje stavke troškovnka kojima se uređuju raskopane prometne 
površine. Predlažem da tamo gdje se zamjenjuje cijela  asfaltna površina ne izvodi samo iskop i 
sanacija nego da se izvede slijedeće: 
1. Izrada izvedbenog projekta po kojem bi se izveli radovi na kompletnom uređenju prometnica sa 
slivnicima, rubnjacima i pješačkim stazama.  
2. Izgradnja kružnog toka i dijela Stančićeve ulice na čvorištu sa državnom cestom 
3.Uređenje cijele Stančićeve radi mogućnosti podnošenje tereta prometa koji se tu odvija (promet 
kamiona i autobusa)   
4.Uređenje prostora između Crkve Navještenja Blažene djevice Marije  trgovine Konzum. 
Molim da se za to svakako probaju pronaći sredstva a ako je to u ovim uvjetima nemoguća misija onda 
mislim da bi trebalo barem naručiti projekat i izvesti samo slivnke kako se kasnije nebi morao kopati 
novi asfalt. 
Ako i za to nije moguće osigurati sredstva predlažem da se iznađe opcija o sufinaciranju samih građana 
da se ne propusti prilika kad se već glavnina prometnica mora sanirati aglomeracijom. Udio izgradnje 
slivnika u cijeloj sanaciji prometnica nebi trebao predstavljati preveliki problem. 



Naravno da bi to bilo propručljivo izvesti za sve prometnice ili barem za drugu glavnu cestu u selu 
Bedekovu. 

Damjanović Anto, građ.ing. ,Vukovina  

Asfaltiranje pločnika i kolnika u centru grada koji su u groznom stanju (bivši 8.mart) 

 


